



Dirty Devil Vodka® named Official Vodka of the 2023 National Bank Open presented by Rogers

Dirty Devil Vodka is the Official Vodka of the National Bank Open presented by Rogers tennis events in Montreal and Toronto through 2025

TORONTO, July __, 2023 -- PRNewswire – St. Lucifer Spirits, one of Canada's fastest-growing spirits producers, announced today that Tennis Canada has named the company's flagship vodka brand, Dirty Devil Vodka®, as the Official Vodka of the Women's and Men's 2023 National Bank Open presented by Rogers, to be held at IGA Stadium in Montreal and Sobeys Stadium in Toronto, Canada, this August. After a successful sponsorship of the 2022 Women's event in Toronto, Dirty Devil Vodka is excited to expand its partnership with Tennis Canada into a multiyear sponsorship agreement for both the Women's and Men's events through 2025.

Refreshing cocktails made with Dirty Devil Vodka will be available to patrons of legal age throughout the stadium complexes, including VIP lounges and the Dirty Devil Vodka Cocktail Bar.

The National Bank Open presented by Rogers is a prestigious professional tennis tournament owned and operated by Tennis Canada, and is a WTA Tour 1000 and ATP Tour Masters 1000 event. The best tennis players in the world have showcased their skills on Canadian courts in this event since 1881. Montreal and Toronto share the task of hosting the event, with both tournaments played at the same time during the same week. From August 5-13, 2023, the men will be in Toronto, while from August 5-13 the women will play in Montreal.

About Dirty Devil Vodka

Dirty Devil Vodka® (www.dirtydevilvodka.com) uses innovative technology and craft production methods to create a superior ultrapremium vodka. DDV is gluten-free and sugar-free with zero additives, and is uniquely made with hyper-oxygenated water for a crisp, fresh and smooth taste. Dirty Devil Vodka® is produced by St. Lucifer Spirits, Morin-Heights, Quebec, and is available in hundreds of LCBO and SAQ retail stores as well as in bars and licensed restaurants across Ontario and Quebec, as well as select fine retailers and licensed venues across the United States. **Follow us on Instagram at @dirty.devil.vodka.** *Enjoy responsibly.*

About Tennis Canada

Founded in 1890, Tennis Canada is a non-profit, national sport association with a mission to lead the growth, development and promotion of tennis in Canada and a vision to be a world-leading tennis nation. We value teamwork, passion, integrity, innovation and excellence. Tennis Canada owns and operates the premier National Bank Open presented by Rogers WTA and ATP Tour events, four professional ATP and ITF sanctioned events and financially supports four other professional tournaments in Canada. Tennis Canada operates junior national training centres/programs in Toronto, Montreal and Vancouver. Tennis Canada is a proud member of the International Tennis Federation, the Canadian Olympic Committee and the Canadian Paralympic Committee, and serves to administer, sponsor and select the teams for Davis Cup, Billie Jean King Cup, the Olympic and Paralympic Games and all wheelchair, junior and senior national teams. Tennis Canada invests its surplus into tennis development. For more information on Tennis Canada please visit our website at: www.tenniscanada.com and follow us on Facebook and Twitter.

Dirty Devil Vodka®

Media Contact:

Kevin Keagan | CEO of St. Lucifer Spirits

Email: kevin@dirtydevilvodka.com

THE WORLD'S MOST INNOVATIVE VODKA



World's first vodka made with Hyper-Oxygenated water.

Hints of coconut and almond segue into a mouthwatering salt-and-pepper finish, with a silky quality that is impossible to miss. Its clean profile and gentle sweetness allow the flavours in a cocktail to really shine.

Made In Canada
Certified Gluten Free & Sugar Free
100% Non-GMO Canadian Corn
5 x Distilled and 3 x Filtered
42% Alc./Vol. (84 Proof)



SPARKLING DRAGON FRUIT LEMONADE

Ingredients:

- 1 oz. Dirty Devil Vodka
- 0.5 oz. Monin Dragon fruit syrup
- 0.75 oz. Vitality Lemonade concentrate
- 1 oz. Ruby red grapefruit juice
- 2 oz. Soda

Official Cocktail of



PROUDLY CANADIAN

dirtydevilvodka.com



Dirty Devil Vodka® désignée la vodka officielle de l'Omnium Banque Nationale présenté par Rogers de 2023

Dirty Devil Vodka sera la vodka officielle de l'Omnium Banque Nationale présenté par Rogers à Montréal et à Toronto et ce, jusqu'en 2025

Montréal, le ___ juillet 2023 -- PRNewswire – Spiritueux St-Lucifer, l'un des producteurs de spiritueux à la croissance la plus rapide au Canada, a annoncé aujourd'hui que Tennis Canada a nommé la marque de vodka phare de l'entreprise, Dirty Devil Vodka®, à titre de vodka officielle des éditions féminines et masculines de l'Omnium Banque Nationale présenté par Rogers 2023 qui se tiendront respectivement au Stade IGA de Montréal et au Sobey's Stadium de Toronto, au Canada, en août prochain. Après avoir commandité avec succès le tournoi féminin de 2022 à Toronto, Dirty Devil Vodka est heureuse d'élargir son partenariat avec Tennis Canada en signant une entente de commandite pluriannuelle pour les tournois présentés dans les deux villes et ce, jusqu'en 2025.

Des cocktails rafraîchissants préparés à base de vodka Dirty Devil seront proposés aux personnes ayant l'âge légal pour consommer de l'alcool dans toutes les aires du stade, notamment les salons VIP et la terrasse Dirty Devil Vodka.

L'Omnium Banque Nationale présenté par Rogers est un prestigieux tournoi de tennis professionnel organisé par Tennis Canada qui fait partie des tournois de catégorie Masters 1000 de l'ATP Tour et de catégorie 1000 du Hologic WTA Tour. Depuis 1881, les meilleurs joueurs de tennis du monde se sont illustrés sur les terrains canadiens. Montréal et Toronto se partagent l'honneur d'accueillir les tournois, les deux événements se déroulant en même temps. Ainsi, du 5 au 13 août 2023, les femmes évolueront à Montréal, tandis que les hommes joueront à Toronto.

À propos de Dirty Devil Vodka

Dirty Devil Vodka® (DDV) (www.dirtydevilvodka.com) utilise une technologie brevetée et des méthodes de production à la fine pointe pour créer une vodka ultra premium de qualité supérieure. DDV ne contient aucun gluten, sucre, ni additif. Elle est produite par les Spiritueux St-Lucifer, entreprise fondée par Francois Tremblay et située à Morin-Heights, dans les Laurentides, à base d'eau hyper-oxygénée, ce qui lui confère une vivacité, une fraîcheur et une douceur inégalées. La Dirty Devil Vodka est vendue dans un grand nombre de succursales de la SAQ ainsi que de la LCBO, dans plusieurs bars et restaurants au Québec et en Ontario, ainsi que dans plusieurs détaillants et établissements autorisés aux États-Unis. Suivez-nous sur Instagram à [@dirty.devil.vodka](https://www.instagram.com/dirty.devil.vodka). Appéciez de manière responsable.

À propos de Tennis Canada

Tennis Canada, dont les origines remontent à 1890, est une organisation sportive nationale sans but lucratif dont la mission est d'assurer la croissance du tennis au Canada et dont la vision est de devenir un chef de file mondial au tennis. Tennis Canada valorise le travail d'équipe, la passion, l'intégrité, l'innovation et l'excellence. Tennis Canada possède et administre deux prestigieux tournois de l'ATP Tour et de la WTA; les volets masculin et féminin de l'Omnium Banque Nationale présenté par Rogers, ainsi que plusieurs tournois professionnels de l'ATP et de l'ITF. De plus, elle possède et soutient financièrement quatre autres tournois professionnels au Canada. Tennis Canada administre également des centres nationaux/programmes d'entraînement à Toronto, Montréal, et Vancouver. Tennis Canada est membre de la Fédération internationale de tennis, du Comité olympique canadien et du Comité paralympique canadien. De plus, Tennis Canada administre, commandite et choisit des équipes pour la Coupe Davis, la Billie Jean King Cup, les Jeux olympiques et paralympiques et forme des équipes nationales pour les juniors, les vétérans et les joueurs de tennis en fauteuil roulant. Tennis Canada investit ses excédents budgétaires dans le développement du tennis. Pour obtenir plus amples renseignements sur Tennis Canada, visitez le site web au www.tenniscanada.com et suivez l'organisation sur Facebook et Twitter.

Dirty Devil Vodka®

Personnes-ressource pour les médias:

Francois Tremblay | Président, Spiritueux St-Lucifer
Courriel: francois@dirtydevilvodka.com

Kevin Keagan | CEO, Spiritueux St-Lucifer
Courriel: kevin@dirtydevilvodka.com

LA VODKA LA PLUS NOVATRICE AU MONDE



La première vodka au monde élaborée à base d'eau hyper-oxygénée.

Des notes de noix de coco et d'amandes s'enchaînent pour se terminer sur une finale salée et poivrée qui met l'eau à la bouche. Sa douceur et sa pureté inégalées feront ressortir les arômes de vos cocktails préférés.

Fièrement produite au Québec
Certifiée sans gluten et sans sucre
100% maïs canadien sans OGM
Distillée 5 X et filtrée 3 x
42% Alc./Vol.

 **DIRTY
DEVIL
VODKA**

COCKTAIL DU DRAGON VODKA DIRTY DEVIL

Ingrédients:

30 ml (1 oz) Vodka Dirty Devil
15 ml (0,5 oz) Sirop de fruits du dragon
22 ml (0,75 oz) Limonade
30 ml (1 oz) Jus de pampleousse Ruby Red
60 ml (2 oz) Soda

Cocktail Officiel De



dirtydevilvodka.com